
          Protokoll Styrelsemötet Kv. Nätet 2016-01-12  

 

Närvarande: Camilla Karlsson Jenny Juhlin Lennart Thörnberg Andreas Johansson  Christer Carlsson            

Tony Jonsson Hans Hultman och Bernt Karlsson 

 

1. Mötets öppnande                                                                                                

Ordförande Christer Carlsson öppnade mötet 

2. Dagordningen.                                                                                                 

Dagordningen fastställdes      

3. Protokollsjusterare.                                                                                                  

Till att justera dagens protokoll valdes Camilla Karlsson 

4. Föregående protokoll                                                                                    

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes 

5. Kassarapport.  En genomgång av kassarapporten  gjordes.                                         

En uppmaning från kassören om att betala den kommande kvartalsavgiften i 

rätt tid, så inte extra arbeten behöver att läggas ned.                         

(kassarapporten följer  med protokollet) 

6. Området                                                                                                                                 

En fastighetsägare har hört av sig till styrelsen ang. garagen. Det  finns  garageägare 

som inte låser sina garage , eftersom  garagen inte har mellanväggar, är det lätt för 

obehöriga  att  få tillträde till dessa .( Garagena skall vara låsta)                                       

En uppmaning till  våra medlemmar,  glöm inte bort att sortera avfall i FNI 

byggnaden.  Tyvärr så händer det ofta att det sorteras  fel.                                             

Avfall som el produkter och andra  skrymmande föremål ,  ska fastighetsägarna  

själva skall  transportera till  Målserum. Varje fastighetsägare har 10 fria  inresor om 

året. 

7. Skrivelser/Rapporter                                                                                               

Från den första Mars 2016 kommer  Riksbyggen att ta över Zettergrens  avtal  om 

skötsel av samfälligheten område i Kv. Nätet, till samma kostnader som är 

överenskommet med Zettergrens genom avtal i ett år till 2017-02-28.                                                         

Anledningen till förändringen är att Fredrik Zettergrens kommer att avveckla och  

lägga ned  företaget.                                                                                                              

Styrelsen kommer att begära in offerter för skötsel av området under första halvåret. 

Eftersom vi  har sex månaders uppsägning  av avtalet 

8. Övriga frågor    Lennart Thörnberg  påtalade om takstegen på Laxgatan 5, som har 

lossnat  från fästet, som måste åtgärdas omg. Zettergrens  kontaktas för åtgärd. 



  

9. Nästa möte.                                                                                                           

Nästa möte  tisdagen den 2 Februari 2016   kl 18,30   

 

10. Avslutning.                                                                                                                      

Ordförande avslutade mötet 

 

 

 

………………………………………………                                       …………………………………………………. 

Ordförande. Christer Carlsson                                             Sekreterare. Bernt Karlsson 

 

 

…………………………………………………                                                                                

Justeras.Camilla Karlsson 

 

 

 

 

 

 

 

          


